

# TGC

## 多功能浴暖寶

MULTIFUNCTION THERMO VENTILATOR

TTH2150

安裝尺寸約為 Installation size approx.  
**8"**



活性炭  
Carbon

石墨烯  
Graphene

濾網  
Filter

抗菌  
Anti-bacteria

抗病毒  
Anti-virus

**3**段風速選擇  
Speed selection

抽出式  
靈活安裝  
Pull - out design  
flexible installation

暖氣 Heating  
換氣 Ventilation  
循環 Circulation  
負離子淨化空氣 Ion freshness  
活性炭過濾除臭 Carbon filter  
熱烘 Heat drying

IPX4  
多功能防水  
LED遙控  
LED water proof  
remote control

TGC浴暖寶採用強化玻璃面板設計，簡約時尚。約8"纖巧機身配不銹鋼外殼，堅固耐用。天花板、窗口式及掛牆式安裝選擇迎合您的不同需要。抽出式靈活安裝，方便日後裝拆保養。6大功能，為您的浴室帶來清新溫暖的空氣。

TGC Thermal Ventilator, made with tempered glass panel, features a modern and stylish design. Its compact size of approximately 8-inch and stainless steel case ensure sturdiness and durability. Ceiling mounted, window mounted and wall mounted installation options cater different needs. The pull-out design with flexible installation, makes it easy for future removal and maintenance. With six major functions, it brings fresh and warm air to your bathroom.

不銹鋼外殼  
Stainless steel case

強化玻璃面板  
Tempered glass



# 多功能浴暖寶 TTH2150

## MULTIFUNCTION THERMO VENTILATOR

**3**年保養  
YEARS  
WARRANTY

- ◆ 石墨烯活性碳過濾網除臭,抗病毒,抗菌  
Graphene carbon filter can remove odour, anti-virus and anti-bacteria.
- ◆ ION 負離子有助淨化空氣  
Built-in ionizer generates ions to purify air
- ◆ 換氣 / 暖氣 / 熱烘 / 循環功能  
Ventilation / Heating / Heat drying / Circulation functions
- ◆ 換氣: 低 / 高 / 強力 (預設2小時)  
Air ventilation: low / high / turbo (pre-set 2 hours)

### 產品規格 PRODUCT SPECIFICATION

顏色 Colour	珍珠白 Pearl White
物料 Material	強化玻璃面 Tempered Glass
整體尺寸: 高 x 闊 x 深 (毫米/吋) Dimensions: H x W x D (mm/inch)	254 x 254 x 218 / 10 x 10 x 8.6
連背面掛馬: 高 x 闊 x 深 (毫米/吋) include wall mount: H x W x D (mm/inch)	254 x 254 x 229 / 10 x 10 x 9
開孔尺寸: 高 x 闊 (毫米/吋) Cut-out Dimenions: H x W (mm/inch)	219 x 210 / 8.6 x 8.3
安裝方式 Installation	天花式 / 窗口式 / 掛牆式 Ceiling Mount / Window Mount / Wall Mount
額定功率 (最高瓦特) Rated Power (Max. W)	1350
換氣量 (立方米/每小時) Air Ventilation (m3/hour)	100
噪音水平 (最高分貝) Noise Level (Max. dB(A))	56
電源供應 (伏特/赫) Electric Supply (V/ Hz)	200-240 / 50
機身防水級別 Water Resistance Class	IPX4
淨重 (千克) Net Weight (kg)	4.7



免費3年保養<sup>^</sup>  
Free 3 years warranty<sup>^</sup>

免費送貨服務<sup>^</sup>  
Free delivery service<sup>^</sup>

### 查詢或訂購

For enquiries or to place order:

產品銷售熱線  
Sales Hotline: **2232 1000**

各 TGC 煤氣客戶中心  
Any TGC Towngas Customer Centre

<sup>^</sup>免費維修保養及送貨安裝服務只適用於車輛能直接到達的住宅用戶，而馬灣及愉景灣須收取附加費。所有離島及行使禁區紙的地區則不獲提供有關服務。本公司不會為產品因不適當安裝、操作、濫用或錯誤使用等情況而引致的損壞提供三年免費更換零件保養服務。此保養服務並不包括損耗配件 (如石墨烯活性炭濾網、濾網及LED遙控器等)。價格及規格如有更改，恕不另行通知。所有圖片只供參考。

<sup>^</sup> Free warranty and delivery services are only available for residential customers living in the areas which can be reached by vehicles. Surcharge will be applied to the orders of Ma Wan and Discovery Bay. No service will be provided for all outlying islands and restricted areas. Our company will not provide the 3-year free spare parts replacement warranty service to any product damages resulting from improper installation, mishandling, abuse of use and misuse of our products. This warranty service does not cover consumable parts and accessories (e.g. graphene carbon filter, filter and LED remote control). All prices and specifications are subject to change without notice. All photos are for reference only.

©版權所有。未獲本公司授權，不得翻印、複製或使用本單張作任何用途。

©All rights reserved. Copying, reproducing or using the contents of this leaflet are not allowed without prior permission from our company

